
Radny Rady Miasta Lublina 
Stanisław Brzozowski 

Lublin dn. 30 sierpnia 2022 r. 

Pan Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublina 

Za pośrednictwem 

Przewodniczącego 
Rady Miasta Lublina 

Interpelacja w sprawie przekazania budynku przy ul. Chrobrego MZŻ i 
adaptacji na żłobek. 

/1� q� 11\Mw\� I 
W związku z planami budowy nowego kompleksu oświatowego dla potrzeb Szkoły Podstawowej 

Specjalnej nr 26, który ma uzyskać wsparcie na budowę ze środków rządowych i po realizacji, 

którego p lacówka będzie funkcjonować w całości w jednym gmachu proszę, w przypadku 

zrealizowania tych zamierzeń, o docelowe przekazanie budynku przy ul. Bolesława Chrobrego 18 

do zasobu Miejskiego Zespołu Żłobków wraz z adaptacją na dodatkowy żłobek integracyjny. W 

takiej sytuacji Młodzieżowy Dom Kultury „Pod Akacją" zostałby przeniesiony z siedziby przy ul. 

Chrobrego do obecnego budynku SPS nr 26 przy ul. Bronowickiej 21. 

Taka placówka, jak dodatkowy publiczny żłobek integracyjny, bez wątpienia jest potrzebna w 

południowej części miasta, a obiekt przy ul. Chrobrego od początku został zaprojektowany i 

wybudowany na potrzeby żłobka dzielnicowego, który funkcjonował tam to początku lat 90- tych. 

Perspektywa inwestycji dla Szkoły Podstawowej Specjalnej nr 26 będzie z_pewnością inwestycją w 

perspektywie kilkuletniej, ale już teraz pozytywne rozpatrzenie mojego wniosku i deklaracja Pana 

Prezydenta o docelowym przekazaniu obiektu przy ul. Chrobrego na żłobek (w przypadku 

powstania nowej siedziby dla SPS nr 26) będzie wyznacznikiem przyszłego zagospodarowania tego 

miejsca zgodnym z potrzebami społeczności miasta. 

Natomiast MDK „Pod Akacją" dzięki przeniesieniu do gmachu przy ul. Bronowickiej zyskałby 

znacznie większe możliwości realizacji swoich zadań statutowych, objęcia zajęciami znacznie 

większą ilość dzieci czy choćby aulę do różnego rodzaju występów w miejscu obecnej sali 

gimnastycznej. Placówka otrzymałaby także lokalizację bardzo dobrze skomunikowaną pod 

względem komunikacji miejskiej oraz w bliskiej odległości od Dworca Głównego PKP i 

tworzonego przez miasto metropolitarnego dworca autobusowego - co z pewnością wpłynęłoby 

pozytywnie na jej rozwój. 


